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Omschrijving van de vraag 
Toelichting: 
De Brexit zal op 1 januari 2021 een feit zijn. Dit zal mogelijk ook gevolgen hebben voor de trafiek van 
en naar het VK via onze haven North Sea Port. In het antwoord op mijn schriftelijke vraag SV_00479 
(19.11.2020) antwoordde u oa dat North Sea Port; 
- De samenwerking met de douane en FAVV zal versterken, een uitbreiding voorzien is van de 
grenspinspectiepost, 
-Diverse Brexit parkings heeft aangewezen als buffer; een parking van 142 plaatsen in Gent en een 
parking van 140 plaatsen in Vlissingen. North Sea Port heeft een totale capaciteit van 574 extra 
tijdelijke plaatsen gecreëerd op 8 locaties. 
Vraag: 
1. Hoe ver staat het met het op punt stellen van faciliteren van douaneformaliteiten in de Gentse 
Haven? 
2. Volstaat de extra capaciteit aan parkings ? Zijn er bijkomende parkings en plaatsen voorzien in 
Vlissingen en in Gent? 
3. Welke maatregelen nemen de grote bedrijven zoals Volvo, Arcelor Mittal etc? 
4. Welke maatregelen neemt Vegho om de gevolgen van Brexit (voor haar leden) in de Gentse Haven 
op te vangen? 
 

Antwoord 
Hoe ver staat het met het op punt stellen van faciliteren van douaneformaliteiten in de Gentse 
Haven?  
North Sea Port heeft een continue overleg met de bedrijven en faciliterende overheden zoals Douane 
en FAVV gehad de laatste jaren. De bedrijven die vanaf heden de nodige formaliteiten moeten 
gebruiken om de UK binnen te gaan, kunnen door een uitgebreidere dienstverlening van de Douane, 
zonder problemen plaatsvinden. North Sea Port  werkt ook in brede zin goed  samen met de Douane 
om de bedrijven in de haven in allerlei projecten optimaal te faciliteren. De openingsuren van de 
Douane zijn uitgebreid, waardoor de extra druk op de douane opgevangen kan worden. Er staan ook 
nog steeds bijkomende vacatures (nationaal) open en er kan uitwisseling plaatsvinden tussen regio’s 
met personeel waar mogelijke tekorten zouden ontstaan. De continuïteit van de essentiële 
dienstverlening door Douane en FAVV wordt daarmee verzekerd.  
  
Volstaat de extra capaciteit aan parkings ? Zijn er bijkomende parkings en plaatsen voorzien in 
Vlissingen en in Gent?  
Omdat een (harde) Brexit in 2019 voorzien was, heeft North Sea Port voorbereidingen getroffen om 
extra tijdelijke buffer parkings te voorzien voor vrachtwagens en is een stappenplan opgesteld. Met 
de Brexit op 31 december 2020 is een update gemaakt van dit stappenplan. Doordat bedrijven 
een langere periode hebben gehad om zich voor te bereiden wordt een minder grote overlast 
verwacht van parkerende vrachtwagens in het havengebied van North Sea Port. Het parkingplan is 
daarom in 2020 ook herijkt. Er is adequate beschikbaarheid van parkings voorzien, waar nodig in 
verschillende fases op te schalen. Deze capaciteit is naar verwachting ruim voldoende. Door middel 
van monitoring van de bezetting op een aantal parkings wordt dagelijks gemeten wat de 
bezettingsgraad van de parkings is, zodat gesignaleerd kan worden of er een toename van 
parkerende vrachtwagens is. Door North Sea Port wordt via onder meer ook overlast door 
parkerende vrachtwagens buiten reguliere parkings dagelijks vastgelegd zodat ook deze aanvullende 



methode de verantwoordelijke partijen in staat stelt om te beslissen naar een volgende fase op te 
schalen.. 
  
Welke maatregelen nemen de grote bedrijven zoals Volvo, Arcelor Mittal etc?  
Zonder in te gaan op de specifieke maatregelen per bedrijf, kan in algemene zin aangegeven worden 
dat de grote bedrijven sinds enkele jaren interne taskforces Brexit hebben opgericht. In deze 
werkgroepen werd continu afgestemd met alle partijen binnen hun supply chain en met o.a. douane, 
etc.  De bedrijven volgen alle veranderingen, de laatste jaren op de voet. Ze hebben hier mensen 
voor aangeduid en zijn voorbereid op de verschillende scenario’s. 
  
Welke maatregelen neemt Vegho om de gevolgen van Brexit (voor haar leden) in de Gentse Haven 
op te vangen?  
Vegho heeft bv enkele seminaries en andere info-sessies georganiseerd, zijn jaar-om-jaar voorzitter 
van het regionale douaneforum, waar Brexit een vast topic was de laatste 3 jaar, hebben ook 
specifieke werkgroepen rond Brexit waar met grotere bedrijven is afgesproken en verder is ook af en 
toe met North Sea Port afgestemd. Vegho is natuurlijk onderdeel van Voka, en Voka nationaal heeft 
heel veel inspanning geleverd met betrekking tot informering, maar ook bv. m.b.t. lobby. 
  
 


